

Minnesanteckningar förda vid digitalt JK möte den 27 maj.

Deltagare: Karin Olsson Svedlund (KOS), Karl Asplund (KAS), Johnny Östberg (JÖS), Stina Lysebring (SLY) och Micke Melander (MME).

1. Mötets öppnande

KOS hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. Val av notarie

Beslutades: Att välja MME till notarie.

3. Riksläger Falkenberg

MME rapporterade att vi just nu har 42 anmälda deltagare och 16 funktionärer/medföljande där två kommer från BK Albrekts. I övrigt kommer lokalen att ställas i ordning onsdag em och BK Albrekts kommer också fixa det tekniska vid 10-tiden på torsdag. All information är utskickad till deltagarna.

Beslutades: Att SLY tar fram en frågesport.

Beslutades: att inköpa 20 spelbiljetter för bridgefestivalen som priser och att vi ger ettan i nästa fritt deltagande vid nästa Riksläger. MME får ordna in 30 priser till typ godispåsar.

4. Bridgefestivalen

Möte kommer äga rum om detaljer vid Riksläget i Falkenberg och tillsammans med Paulina Ventura som är juniorkoordinator.

Beslutades: Att KAS ordnar med lottringar och styr upp med Paulina hur vi ska arbeta. Samt hur juniorer mfl ska agera. Mer diskussion om detta vid Riksläget i Falkenberg.

5. JVM

KOS rapporterade om signeringar av avtal och att allt är klart vad gäller spelare. Ledare kvarstår i viss omfattning.

6. Öppna EM

Vi har flera minderåriga som kommer vara på plats. Diskussion om vem vi kan skicka med som ledare, med hänsyn till tidigare beslut.

Beslutades: Att försöka lösa frågan under Riksläget.

7. Ansökningar

Beslutades: Att ge 2000:- i bidrag från Magnus Göranssons fond till Andreas Abragi för deltagande i öppna EM.

8. Övrigt

Bordlagda frågor från föregående möte som då inte hann med att diskuteras

Nyhet: JK informerar

KAS rapporterade om vi hur vi förr i tiden rapporterat till hemsidan kring verksamhet och undrade om vi inte borde fortsätta med det.

Beslutades: att vi försöker rapportera en gång per kvartal på hemsidan kring vad som sker i juniorvärlden. KAS kommer med ett förslag, vidare diskussion vid rikslägre.

Arbetsgrupper, juniorer och övriga i JK

Diskussion om arbetsgrupper och även medlemmar i JK, vi måste få in juniorer som är med i grupperna. Tankbara sådana är kommande läger, samarbetspartners, tävlingar osv.

Beslutades: Att vi går ut med annons i tidningen och på hemsidan för att söka intresserade som vill vara med. KAS ansvarig.

Fler personer i JK (på sikt)

Diskussion om att få in någon som är bra på projektansökningar och formulera något för vår ungdomsverksamhet till Allmänna arvsfonden mm. JK funderar vidare på frågan och ta nya tag i höst.

Diskussion om hur vi kan ta oss in på skolor med tanke på skolverkets avslag på förslag till gymnasieplan.

Samarbete med UK

Vi tar frågan vidare och diskuterar oss samman under rikslägre i Falkenberg och diskuterar kring förväntningar mm så att vi är överens.

Tematräff i höst

Tala med de som arbetar idag med juniorverksamhet och att de är med och levererar vid kommande tematräff . förslagsvis till MK i oktober.

9. Mötets avslutande

KOS tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

MME 20250527